

PROTOKOLL DR 2/2020

Datum: 2020-02-04

Plats: Telefonmöte

Närvarande:
(* = beslutande)

* Helene Rapp(Ordförande)
* Frank Johansen (Tekniskt ansvarig)
* Jonas Staflund (Ledamot)
Jonas Lundgren (Adj)
Jessica Lundgren (Adj, bitr sekr)
Wilma Andersson (Adj ungd)
Almathea Granholm (Adj ungd)
Balder Poolsar (Adj ungd)
Rolf Lundberg (Adj)

Frånvarande

Örjan Eriksson (SBF)

-
- § 14 **Mötets öppnande**
 - § 15 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 16 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 17 **Pågående ärenden.**
 - § 18 **Tekniska ärende**
 - § 19 **Tävlingsregler**
 - § 20 **SGA frågor**
 - § 21 **Utbildning, kurser, möten**
 - § 23 **Övriga frågor**
 - § 24 **Nästa möte**
 - § 25 **Mötets avslutande**
-

- § 14 **Mötets öppnande.**
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna
- § 15 **Föregående mötesprotokoll.**
Föregående protokoll genomgicks och godkändes.
- § 16 **Fastställande av mötets dagordning.**
Godkännes
- § 17 **Pågående ärenden**
Inga just nu

§ 18 Tekniska ärenden

Nya SFI regler för dom snabbare dörr bilar såsom Pro Mod mfl, det är lite funderingar hur det är tänkt. Frank informerar sig om hur det

Frank undersöker chassi besiktarnas ersättning när de är ute på uppdrag.
Vi vill försöka få en enighet.

§ 19 Tävlingsregler

Jonas S jobbar för fullt med att skriva J16 licenserna så att det står samma överallt och det tar lite tid men han jobbar för fullt med de.

Svårt att veta vem som ska ha regeländringarna.

Vi har en ny medarbetare på licensavdelningen.

§ 20 SGA frågor

Helene mailar mig det förra protokollet så jag kan maila ut det till SGA`na.

Telefonmötet i April kommer Jessica med bestämt datum för till nästa möte.

§ 21 Utbildning, kurser, möten

CL kurs har Yasmin planerat så det blir en i Nedre Norra distriktet 18-19/4-20.

Utskottet står för Jonas och Jonas utgifter.

Tekniker kurs är på önskelistan att ha och Frank är kontaktad av Yasmin så vi hoppas det går att få till en sådan också.

Reje har kontaktat Helene ang en banbesiktar kurs samtidigt som Terje ska besikta Tierp`s bana, SVEMO och SBF delar på kostnaden. Helene och Reje håller på att planera. Nån gång i April blir det. Helene meddelar när det blir om det är så att någon av oss vill ansluta på det.

Helene skickar in en motion till förbundet på att vi vill få in 3 års gränsen på licenser igen

§ 22 Övriga frågor

Elmia- Balder undrar om vi har något förslag på en Pro Stock bil till montern ? =

Robinn, Jimma, Peterson ??

Frank, Helene anmälde sig på en gång att hjälpa till i montern och de verkar som att det finns folk till montern men all hjälp och avbytare uppskattas och det är bara att höra av sig till Balder om man har möjlighet att hjälpa till .

Jonas L - Berättade om han och Jessica L har fått kontakt med en klubb på Gotland som skulle vilja köra gatbilskörning via SBF, dom skulle vilja få ner en banbesiktare som kan komma ner och tittar på den banan som dom har om det ens är möjligt att få den besiktad. Jonas och Jessica håller kontakten med dom och hjälper dom med vidare kontakt och hjälp.

Till nästa möte kollar alla upp på vilka tävlingar vi har möjlighet att åka på.

§ 23 Nästa möte

Måndag 2/3-20 kl 19.30

§ 24 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Jessica Lundgren

(bitr sekr)

Helene Rapp

(Ordförande)